
Skolebestyrelsesmøde 
Skalmejeskolen, onsdag den 15. april 2015 kl. 19.00. 

Deltagere:  Forældrerepræsentanter: Almind, Mette, Carina, Lene, Henrik.  
Lærerrepræsentanter: Connie. 

Ledelsen: Birte, Lone 

Afbud: Fatima, Debbie, Thomas, børnene 

Fraværende:  

Referent: Lone Mødeleder:   Almind  

 

Dagsorden: Referat: 

1.  Godkendelse af referat fra den 17. marts 2015. 

 

Referatet blev godkendt. 

2.  Nyt fra elevrådet. 

 

Elevrådet deltog ikke i mødet.  

Arbejder med trivselsdagen. 

3.  Nyt fra lærergruppen.  

 

Planlægning af næsteskoleår er i begyndende fase. 

 

4.  Høringssvar om ”Mulighedskataloget til budget 2016-

2019”.  
Almind laver udkast.  

Vi drøftede udkastet. 

Der blev lavet få rettelser. 

5.  Vedtagelse af principper for brug af Forældreintra.  
Ledelsen laver udkast.  

 

Principperne blev vedtaget. 

6.  Orientering om planlægning af kommende skoleår.  

 

Birte fortalte om planlægningen af næste skoleår. 

 Teamene er meldt til lærerne. 
 Timefordelingsplanen er meldt ud til lærerne. 

 

7.  Evaluering af skole/hjem samtalerne.  
 

Skolehjem/samtalerne er ikke helt afsluttede. Punktet er ud-
sat til næste gang. 

Vi drøftede forældremøderne generelt. 



 

Næste gang: 
 Timetalsplanen 
 Overgangen til Sunds skole 

 Evaluering af samtalerne. 
 Førstegangsforældremøde med børn. 

8.  Meddelelser:  
 Skoleledelsen 

 Bestyrelsen 

 
Skolelederen: 

 Læseundersøgelse i 1.kl- meget flotte resultater. 
 Birgitte (støttepædagog) har fået nyt arbejde fra 1. 

maj 

 Skalmejefesten blev omtalt 
 

 
Bestyrelsen: 

 Til førstegangsforældremøde den 4. maj deltager Al-

mind.  
 På næste møde den 19. maj drøfter vi førstegangsfor-

ældremødet med børn. 

9.  Evt.  

 

Vi skal have kontaktet Herning Folkeblad vedr. trivselsdagen. 

Vi drøftede skolemadsordninger. 


